
Komite občinske konference ZKS

Priprave na volitve
Komite občinske konference ZKS Ljublja-

na-Šiška je imel novembra dve razširjeni seji:
prvo v DO Viator, na kateri so razpravljali
o novi organiziranosti DO Viator in DO SAP
Ljubljana, hkrati pa so razpravljali tudi o
kadrovskih vprašanjih. Na drugi seji so oce-
nili uresničevanje družbenega plana občine
Ljubljana-Šiška za obdobje 1976—1980 v letu
1977, hkrati pa so razpravljali tudi o smerni-
cah za uresničevanje družbenega plana občine
Ljubljana-Šiška v prihodnjem letu.

Organi občinske konference ZK so bili v
novembru posebej angažirani v pripravah za
volilne konference osnovnih organizacij ZK in
v pripravah za izvolitev nove občinske konfe-
rence ZKS Ljubljana-Šiška.

V novembru so bile zaključene volilne kon-
ference v osnovnih organizacijah ZK, na ka-
terih so bili izvoljeni tudi delegati za novo
občinsko konferenco ZKS Ljubljana-Šiška in
aktiv komunistov-delavcev neposrednih pro-
izvajalcev. Na volilnih konferencah v 188 OO
ZK, kolikor jih je v Šiški, je bilo izvoljeno
89 novih sekretarjev OO ZK, ostali pa so bili
ponovno izvoljeni za dobo dveh let.

Na podlagi ocene trojk, ki so obiskovale
šišenske delovne organizacije, je moč ugoto-

viti, da pretežna večina delovnih organizacij
pripravlja vse potrebne samoupravne akte ta-
ko kot to narekuje zakon o združenem delu.
Marsikje rešitve še niso najbolj ustrezne, ven-
dar pa se napake popravljajo in v akte vna-
šajo take rešitve, ki bodo dejansko zagotovile
dohodkovne odnose. Posebni problemi se po-
javljajo le v manjših delovnih organizacijah
in pa na področju vzgoje in izobraževanja,
kjer vsi podpirajo predlog o združitvi v de-
lovno organizacijo, hkrati pa se pojavljajo
težnje, da bi še naprej delali po starem. Take
težnje bo seveda treba odpraviti.


